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Technische vragen raad- en commissieleden 

aan het college 
 

Datum indiening :  19 februari 2021 

Registratienummer : E202106228  

 

Onderwerp: Kastanjebomen aan de Stationsweg 

Aan het college, 

 

Inleiding 

Recentelijk zijn de bewoners van de Stationsweg door de gemeente geïnformeerd over de plannen 

om de kastanjebomen die de straat iconisch maken, te kappen in verband met de 

kastanjebloedingsziekte. Door deze ziekte wordt de gezondheid van de bomen aangetast en is 

geadviseerd deze te kappen. De verwachting is dat in de nabije toekomst meer bomen gekapt 

moeten worden, waardoor het herkenbare en iconische van de Stationsweg verloren dreigt te gaan.  

 

Vragen 

1. Waarom is besloten tot het kappen van de kastanjebomen en op welke termijn gaat dit 

gebeuren?  

 

2. Op welke andere plekken in Heerhugowaard speelt dit probleem en welke maatregelen 

neemt het college, of gaat het college nemen, op deze plekken?  

 

3. Welke alternatieven zijn er om te voorkomen dat de bomen gekapt hoeven te worden, 

terwijl de bomen en omgeving wel beschermd zijn? 

 

4. Welke rol heeft participatie van inwoners bij het kappen van bomen, preventief of actief 

vanwege bijvoorbeeld de kastanjebloedingsziekte?  

 

5. Is er een vervangingsplan en wordt hierin meegenomen hoe het karakter van straten in 

Heerhugowaard behouden kan worden na een eventuele kap?  

 

6. Hoe gaat de gemeente het waardevolle karakter van de Stationsweg behouden na een 

eventuele kap van de kastanjebomen en op welke termijn?  

 

7. Op welke manier worden bewoners van de Stationsweg meegenomen in de beslissing en 

hoe worden zij in het vervolgproces betrokken? 

 

 

VVD Dijk en Waard  

Falco Hoekstra 

Wesley Boer 
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Antwoord van het college 

Inleiding 

Het college heeft de berichtgeving omtrent de kap van kastanjes op de Stationsweg gevolgd en 

betreurt evenals de bewoners het feit dat er geen andere oplossing mogelijk was dan het definitief 

kappen van deze beeldbepalende bomen. Het college heeft daarom begrip voor de emoties en 

reacties, die de kap teweeg heeft gebracht. Onderstaand de antwoorden van het college op de 

vragen van de VVD-fractie, waarin wij naar verwachting duidelijk kunnen maken waarom helaas 

tot deze actie moest worden overgegaan en hoe het vervangingstraject er uit gaat zien.  

 

Antwoord 

1. Waarom is besloten tot het kappen van de kastanjebomen en op welke termijn gaat dit 

gebeuren?  

Tot de kap is besloten nadat de resultaten van de boomveiligheidscontrole, die in 2020 door een 

extern bureau is uitgevoerd, uitwezen dat deze bomen een sterk verhoogd risico voor de omgeving 

vormden. Vanuit de wettelijke zorgplicht die wij als eigenaar van de bomen hebben, waren wij 

daarom genoodzaakt in te grijpen. Helaas waren er geen andere opties dan kap om het risico weg 

te nemen. De kap heeft inmiddels plaats gevonden. 

 

2. Op welke andere plekken in Heerhugowaard speelt dit probleem en welke maatregelen neemt 

het college, of gaat het college nemen, op deze plekken?  

Kastanjebloedingsziekte komt voor bij vrijwel alle +/- 500 kastanjes in Heerhugowaard. Deze 

kastanjes staan met name langs de Stationsweg en de Middenweg. Het college behoudt conform 

het groenbeleidsplan de boomstructuren langs deze wegen in stand door de kastanjes te 

vervangen door andere bomen. De resultaten van de nadere uitwerking van de planning en 

invulling van deze vervanging verwachten wij in het tweede kwartaal van 2021.  

 

3. Welke alternatieven zijn er om te voorkomen dat de bomen gekapt hoeven te worden, terwijl 

de bomen en omgeving wel beschermd zijn? 

Tegen de kastanjebloedingsziekte is geen medicijn. Door de ziekte ontstaat o.m. het risico op 

afbreken van grote takken en het knappen of omvallen van de boom. Snoeien om dit risico weg te 

nemen verergert het probleem slechts, omdat daarmee de omvang van het totaal aan bladeren 

verkleint. Bladeren zijn de motoren van de boom, waarmee de boom suikers aanmaakt om te 

groeien of te herstellen. Als we zware takken wegnemen om het risico te verkleinen heeft de boom 

nog minder weerstand tegen ziekten en aantastingen. 

 

4. Welke rol heeft participatie van inwoners bij het kappen van bomen, preventief of actief 

vanwege bijvoorbeeld de kastanjebloedingsziekte?  

Inwoners hebben geen rol bij de uitvoering van de kap, behalve het verwijderen van hun private 

eigendommen uit de omgeving van de boom. Helaas valt er ook preventief niets voor hen te doen. 

 

5. Is er een vervangingsplan en wordt hierin meegenomen hoe het karakter van straten in 

Heerhugowaard behouden kan worden na een eventuele kap?  

Wij verwijzen u hiervoor naar het antwoord bij vraag 2. Het vervangingsplan verwachten wij in het 

2e kwartaal van 2021. 

 

6. Hoe gaat de gemeente het waardevolle karakter van de Stationsweg behouden na een 

eventuele kap van de kastanjebomen en op welke termijn?  

Wij verwijzen u hiervoor naar het antwoord bij vraag 2.  
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7. Op welke manier worden bewoners van de Stationsweg meegenomen in de beslissing en hoe 

worden zij in het vervolgproces betrokken? 

Bewoners uit de directe omgeving van locaties waar de gemeente grote of meerdere bomen kapt, 

worden op de hoogte gesteld van de kap, van de reden van de kap en van het perspectief op 

herplanting. Bij grootschalige vervanging, zoals bij projectmatige vervanging of vervanging 

gelijktijdig met herinrichting, informeert de gemeente de bewoners aanvullend over onze 

uitgangspunten, onze uitdagingen en de daaruit voortvloeiende (on)mogelijkheden. Potentiële 

participatieonderdelen zijn dan bijv. de mogelijke boomsoortkeuzes. 

Hoe de bewoners van de Stationsweg zullen worden  meegenomen in het vervolgproces zal nog 

worden uitgewerkt. 

 

 


